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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 18. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 7. lipnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Pitanje za v.d. pročelnicu gđu. Natašu Višković 
Upravni odjel za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
 
S obzirom na to da postoji zakonska mogućnost da Grad Labin preuzme u potpunosti 
upravljanje nad svojim pomorskim dobrom, zanima me zašto Grad Labin nije nikada zatražio 
od Istarske županije tu mogućnost i time spriječio dodjeljivanje koncesije nad pomorskim 
dobrom u Maslinici.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
 
„Pokušat ću odgovoriti na pitanje koje očito dugo vremena se proteže. Više puta smo, vijećnice 

Pejić, o tome razgovarali, ali dobro je pitati da se razjasne neke stvari. Elementarna stvar je 

razmišljanje u kojem je Grad Labin cijelo vrijeme i konzistentno tvrdio i želi da u uvali Maslinica 

odnosno na plaži Maslinica razgovaramo o koncesijskim odobrenjima. Mi nismo nikada ni imali 

namjeru niti plan da tu plažu dajemo u koncesiju. Održan je jedan radni sastanak sa Županijom 

negdje u travnju prošle godine, ako se ne varam, ili u ožujku, na kojem su ta dva različita stava 

na neki način iznesena i cijelo vrijeme ta priča ide dalje da mi cijeli postupak vodimo na način 

da smatramo da je, nakon što je županijski odjel potvrdio Plan upravljanja pomorskim dobrom 

i nakon što smo na osnovu njega mi raspisali natječaj, a istina je da Županija sukladno zakonu 

ima pravo verificirati ili ne verificirati pojedine ugovorne obaveze. Županija to nije verificirala. 

Mi smo nakon toga reagirali i znamo da prvo očitovanje koji smo dobili od nadležnog 

Ministarstva nije bilo pozitivno što se tiče Grada Labina. Nakon toga smo pokrenuli upravni 

spor na sudu u Rijeci. Tako da Grad Labin niti želi niti je ikada imao plan da daje nešto u 

koncesiju. Druga stvar, u članku 21. Zakona o pomorskom dobru lijepo piše da postoji ta opcija. 

Međutim budimo svjesni, da je Grad išao na tu opciju, Grad u slučaju da nije raspisao natječaj 

za koncesije, na žalost, sljedeći korak nakon toga bio bi da se opet odlukom skine ovlaštenje 

Gradu da raspiše koncesiju obzirom je nije pokrenuo i onda bi opet išla ruta kao što je išla, 

raspisivanje od strane Županije i cijeli postupak koji sada vidimo. Bitno je za naglasiti, a to 

možemo usporediti nešto slično kao i za građevinske dozvole gdje je država pustila ovlaštenje 

na grad, u slučaju da se neka stranka žali, odnosno u tom trenutku nadređeni, a u ovom slučaju 



je to Županija, ima pravo reagirati i postupiti sukladno njihovim načelima odnosno njihovo 

razmišljanje u ovom trenutku je razmišljanje da je koncesija ono što oni žele za plažu u Rapcu.“  

 

 S poštovanjem, 

 

                                                                                                          PROČELNICA 

                                                                                                     Loreta Blašković, v.r. 


